
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 16.03.2022
Tid: Kl. 17:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Inge Jacob Ekornsæter H
Lillian Levik Løndalen KL
Susan Elin Borg KL
Yngve Eriksen KRF
Anne Grete Hegerland Naley SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Kenneth Halleland UA Sølvi Henningsen Røyland AP

Møtenotater:
Orienteringer fra kl 17.00:
- Psykisk helseteam - barn og unge v/ Liv Mette Strømme
- Skudeneshavn sykehjem v/prosjektleder Tor-Einar Sandvik

Innkalling godkjent. Møteleder foreslo at sak 10/22 og 12/22 behandles før sak 09/22. Forslag
foreslått av møteleder enstemmig vedtatt. Saker meldt under eventuelt. Sakliste deretter godkjent.

Hop (Ap) foreslo følgende til å underskrive protokollen sammen med møteleder:
Ekornsæter (H) og Ørpetvedt (FrP).

Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.

I forkant av behandling av sak 10/22 og 12/22 orienterte helsesjef Kristine Tveit om
rekrutteringsutfordringer for leger og helsesykepleiere.

Møteslutt: 21:30.
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

009/22 Interkommunal legevakt  

010/22 Orientering om legesituasjonen i Karmøy kommune  

011/22 Status - Oppfølging av Plan for leve hele livet i Karmøy  

012/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, utfordringer og 

muligheter 

 

013/22 Samlesak for referatsaker  

002/22 Årsmelding 2021 for Pasient- og brukerombudet i Rogaland.  

014/22 Samlesak for spørsmål  
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009/22 Interkommunal legevakt 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar at det opprettes en interkommunal legevakt på Raglamyr som skal 

dekke hele kommunen. 
2. Kommunestyret vedtar at budsjett for P526 – Beredskapssenter, lege og brann, blir økt fra 

151,7 mill. kroner til 167,2 mill. kroner. Økningen innebærer at budsjettdelen for 
interkommunal legevakt økes fra 38,2 mill. kroner til 53,7 mill. kroner. Vedtatt 
budsjettøkning innarbeides ved rullering av investeringsbudsjett 2023-2032. 

3. Rådmannen bes om å gå i dialog med Haugesund og Sveio kommuner om en eventuell 
tiltredelse i samarbeidet, samt med Helse Fonna om lokasjon av ambulansestasjon.  

4. Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å inngå intensjonsavtaler og avtaler med 
samarbeidende kommuner.   

 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 15.03.2022 - 040/22 

Det etableres legevakt i forbindelse med kasernert brannstasjon på Veasletta. Politiet, som er på vei 
ut av Kopparen, inviteres til å legge ny Politistasjon på samme område. 
En slik etablering vil ha store fordeler med felles ressurser i form av møterom, kantindedrift etc 
 
Karmøy kommune inngår avtale med Haugesund kommune om felles interkommunal legevakt for 
fastlandsdelen av Karmøy kommune. Andre kommuner inviteres inn. 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 15.03.2022 - 016/22 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på 
Åkra/Vea. 
 

Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd - 16.03.2022 - 006/22 

Ungdomsrådet ønsker at Karmøy kommune går for alternativet om ny legevakt sentralt plassert på 
Vea. Dette på grunn av lang reiseveg for innbyggere på Sør-Karmøy dersom legevakt etableres på 
Raglamyr.  Avtalen med Haugesund kommune om legevakt for innbyggere på Fastlands-Karmøy 
videreføres.  
 

15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Sak 14/22 ble behandlet før sak 13/22. 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål.  
 
Ravnsnæs foreslo: 
Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
 
Ravnsnæs forslag vedtatt med 4 stemmer (Ravnsnæs, Reiersen, Vikre og Hjelmås) mot 3 stemmer 
(Stava Farbu, Tveit og Spångberg) for rådmannens forslag som falt. 
 
 
 

ELD - 014/22 Vedtak: 

Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
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15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på 
Åkra/Vea. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt. Rådmannens innstilling fikk ingen stemmer og falt. 
 

RFM - 016/22 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på 
Åkra/Vea. 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

Hop (Ap) fremmet forslag på egne av Arbeiderpartiet:  
1. Karmøy kommune vedtar å bygge ny legevakt og brannstasjon, og i samråd med Helse Fonna 
finner kommunen en løsning for samlokalisering av ambulansestasjon, i Veakrossen. Driften av 
døgnåpen legevakt og ambulansestasjon i Åkrehamn videreføres som i dag frem til ny permanent 
legevakt står klar i Veakrossen. Kommunestyret vedtar at rådmannen innarbeider investerings- og 
driftskostnader for prosjektet i fremtidige budsjetter. 
 
2. Rådmannen skal jobbe for å oppnå samarbeid med nabokommuner, Haugesund, Sveio, Tysvær, 
Bokn og Utsira, for etablering og drift av en interkommunal legevakt på Raglamyr. Legevakten skal 
samlokaliseres med Haugaland Brann og Redning IKS og eventuelt ambulansestasjon på Raglamyr. 
Rådmann rapporterer til Formannskapet om fremgangen i arbeidet. Endelig avgjørelse om 
opprettelse av et IKS tas i kommunestyret. Innbyggerne på Nord-Karmøy søkes ivaretatt av 
Haugesund som i dag om IKS ikke blir en realitet. 
 
Borg (KL) fremmet forslag på vegne av Karmøylista og Høyre:  
1. Videre arbeid med prosjektering av IKS-legevakt (IKLV) stilles i bero til det er nærmere avklart vedr 
Haugesund og Sveio sin deltakelse i felles legevakt på Raglamyr. 
 
2.  Hovedutvalget og Formannskapet skal på sine møter få en redegjørelse av status fra møtene med 
Haugesund og Sveio. 
 
3. Dersom Haugesund kommune og Sveio kommune, etter en snarlig avklaring, ikke ønsker å være en 
del av en IKS-legevakt, er forutsetningene ikke tilstede for en interkommunal legevakt på Raglamyr, 
og planene legges isåfall på is. 
 
4. Kommunestyret ber Rådmannen utarbeide en plan for en samlokalisering av Legevakt, Ambulanse, 
Brann- og redningstjeneste på Vea som skal dekke øydelen av Karmøy kommune. 
 
5. Det inngås en ny avtale for legevakttjenester for innbyggerne på fastlands-Karmøy med 
Haugesund kommune 
 
Ørpetvedt (FrP) fremmet følgende forslag:  
HHO vedtar å ikke gå videre i planlegging av IKS for legevakttjenesten. 
 
HHO går innfor at en ny og moderne kommunal legevakt skal bli etablert på Vea i nær tilknytning til 
sykehjemmet. 
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Kommunen tar initiativ til dialog med Helse Fonna ambulansetjeneste med fokus på et fortsatt tett 
samarbeid og samlokalisering. 
 
Avtalen med Haugesund Legevakt opprettholdes for innbyggerne i Nord- og fastlands Karmøy som i 
dag. 
 
 
Rådmannen sitt forslag fikk ingen stemmer og falt.  
Forslaget fremsatt av Borg (KL) på vegne av Karmøylista og Høyre fikk 3 stemmer (KL 2, H 1).  
Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (FrP) fikk 2 stemmer (Sp 1, Frp 1). 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) fikk 4 stemmer (Ap 2, KrF 1, Frp 1).  
 
 
 
 

HHO - 009/22 Vedtak: 

1. Karmøy kommune vedtar å bygge ny legevakt og brannstasjon, og i samråd med Helse Fonna 
finner kommunen en løsning for samlokalisering av ambulansestasjon, i Veakrossen. Driften av 
døgnåpen legevakt og ambulansestasjon i Åkrehamn videreføres som i dag frem til ny permanent 
legevakt står klar i Veakrossen. Kommunestyret vedtar at rådmannen innarbeider investerings- og 
driftskostnader for prosjektet i fremtidige budsjetter. 
 
 
2. Rådmannen skal jobbe for å oppnå samarbeid med nabokommuner, Haugesund, Sveio, Tysvær, 
Bokn og Utsira, for etablering og drift av en interkommunal legevakt på Raglamyr. Legevakten skal 
samlokaliseres med Haugaland Brann og Redning IKS og eventuelt ambulansestasjon på Raglamyr. 
Rådmann rapporterer til Formannskapet om fremgangen i arbeidet. Endelig avgjørelse om 
opprettelse av et IKS tas i kommunestyret. Innbyggerne på Nord-Karmøy søkes ivaretatt av 
Haugesund som i dag om IKS ikke blir en realitet. 
 
 

 

 

010/22 Orientering om legesituasjonen i Karmøy kommune 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støttet enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
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15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 

RFM - 015/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Behandlet før sak 09/22.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

HHO - 010/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

 

 

011/22 Status - Oppfølging av Plan for leve hele livet i Karmøy 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 15.03.2022 - 017/22 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Sak 13/22 ble behandlet etter sak 14/22. 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Eldrerådet støttet enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 
 

ELD - 013/22 Vedtak: 



Side 7 av 9 

 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 017/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 011/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

 

 

012/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, utfordringer og 

muligheter 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 15.03.2022 - 012/22 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd - 16.03.2022 - 007/22 

Ungdomsrådet tar saken til orientering, men understrekerer viktigheten av at eksisterende tilbud 
både er synlig og operativt til en hver tid.  Det fokuseres på arbeidet med å rekruttere 
helsesykepleiere og psykologer.   
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
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RFM - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Behandlet etter behandling av sak 10/22.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

 

 

013/22 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

 

HHO - 013/22 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

002/22 Årsmelding 2021 for Pasient- og brukerombudet i Rogaland. 
 

 

 

 

 

 

014/22 Samlesak for spørsmål 
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16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Pasientreiser, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 

Jeg ønsker informasjon om praksis rundt pasientreiser i Karmøy kommune. Når Karmøy kommunes 
ansatte bestiller pasientreiser er det et sett med regler som skal følges jf pasientreiseforskriften, 
akkurat som det er når vi bestiller pasientreiser som privatpersoner. Vi er en stor kommune og jeg vil 
tro vi som kommune bestiller mange pasientreiser i løpet av et år. 
 
Mine spørsmål kommer på bakgrunn av en bekymringsmelding, avviksmelding, som er sendt både 
kommunen, meg og ordfører. 
 
Hvordan foregår bestillingene av pasienttransport til legevakt når hjemmetjenesten anser 
legevaktsbesøk som nødvendig? Hvordan vurderer en om det er ambulanse eller taxi som skal 
benyttes? 
Hva er reglene for betaling rundt disse reisene? 
Hvem har ansvar for at transporten foregår på en sikker og trygg måte for pasienten? 
Hvor mange avviksmeldinger ble meldt inn til Karmøy kommune vedrørende pasientreiser i 2021 og 
hvordan er disse fulgt opp? 
 
 

1. Spørsmålet fremsatt av Hop (Ap) vedrørende pasientreiser besvares ut skriftlig og sendes til hele 
utvaget.  
 
2. Eriksen (KrF) ba om at rådmannen følger opp oversendelsesforslaget fremsatt av Stangaland (KrF) i 
råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 15.03.2022, sak 19/22 ved å henvise det til rette 
instanser i kommunen: 
 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne oppfatter universelt utformede garderober i 
Karmøyhallen som for små og trange og ber derfor kommunen om å se på alternative løsninger for 
bedre å ivareta funksjonene for mennesker med nedsatt funksjonsevne. · Rådet ønsker at kommunen 
vurderer utbygging av hallen retning øst for å se på muligheter for basseng med temperatur 
minimum 34 grader, dette til bruk til terapi. I tillegg ønskes det vurdert mulighet for et eget basseng 
som et tilbud til de minste barna i kommunen. 
 
Et enstemmig hovedutvalg stilte seg bak forslaget til Eriksen (KrF).  
 
3. Borg (KL) får mange tilbakemelding om aktivitørene er savnet på sykehjemmet. Borg ba om at det 
ble tenkt på dette i budsjettarbeidet.  
 
4. Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte om et forskningsprosjekt ved UiS om 
ledelsesperspektivet på det doble ansvaret innen HMS, kvalitet og pasientsikkerhet i 
kommunehelsetjenesten. Det ble utdelt informasjon om dette i møtet. I forbindelse med 
forskningsprosjektet ønskes det intervju med ansatte og politikere. Kommunalsjefen ba om at de av 
politikerne som ønsker å delta i forskningsprosjektet sender en mail til kommunalsjefen.  
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